

From: Pate, Kim

Sent: April 28, 2022 8:30 PM

Subject: Bill S-233 (national framework for guaranteed livable basic income) // Projet de loi S-233 (cadre national sur le revenu de base garanti suffisant)

Dear colleagues,

Given that we ran out of time to ask questions following Senator Bellemare's speech to Bill S-233 (national framework for guaranteed livable basic income) in Chamber this week, I write to share, with my thanks, a letter from [Dr. Evelyn Forget](#) that was sent to our office.

The attached letter responds to some of the concerns raised by Senator Bellemare in Chamber as well as in a recent op-ed.

Dr. Forget is an economist, member of the Order of Canada, Professor of Community Health Sciences and Academic Director of Manitoba Research Data Centre at the University of Manitoba, and author of a including *Radical Trust: basic income for complicated lives* and *Basic Income for Canadians: from the COVID-19 emergency to financial security for all*.

I trust you will find her thoughts of interest.

Thank you, take good care, and all the best, Kim

Chers collègues,

Étant donné que nous avons manqué de temps pour poser des questions suite au discours de la sénatrice Bellemare sur le projet de loi S-233 (cadre national sur le revenu de base garanti suffisant) en Chambre cette semaine, je vous écris pour partager, avec mes remerciements, une lettre de la [Dre Evelyn Forget](#) qui a été envoyée à notre bureau.

La lettre ci-jointe répond à certaines des préoccupations soulevées par la sénatrice Bellemare en Chambre ainsi que dans un récent article d'opinion.

Dre Forget est économiste, membre de l'Ordre du Canada, professeure de sciences de la santé communautaire et directrice académique du Manitoba Research Data Centre à l'Université du Manitoba, et auteure des ouvrages *Radical Trust : basic income for complicated lives* et *Basic Income for Canadians : from the COVID-19 emergency to financial security for all*.

J'espère que vous trouverez ses réflexions utiles.

Merci et portez-vous bien, Kim



The Honourable Kim Pate, C.M. | L'honorable Kim Pate, C.M.

Senator for Ontario | Sénatrice pour l'Ontario

Traditional unceded territory of the Algonquin Anishinabeg

Territoire traditionnel et non cédé de la Nation algonquine Anishinabeg

The Senate of Canada | Le Sénat du Canada

Victoria Building Room 604 | Pièce 604, édifice Victoria

140 Wellington Street | 140, rue Wellington

Ottawa, Ontario K1A 0A4

613-995-9220

1-800-267-7362 toll free/sans frais

Kim.Pate@sen.parl.gc.ca

[@KPateontheHill](#)

[@AppointedPod](#)